

循道教會助學基金捐款表格

Methodist Study Trust Donation Form

- 本人願意成為「助學基金之友」，**每月**定額捐助有需要之學生。
Yes, I would like to sign up as “Friends of MST” in supporting MST **every month**.
- 本人願意作**一次性捐款**捐助「循道教會助學基金」，協助貧困及殘障學生繼續升學。
Yes, I would like to make **One-off Donation** to support “Methodist Study Trust” in helping the needed or handicapped students continue their education.

個人資料 Personal Details

姓名（先生／女士）Name (Mr. / Ms.) : _____
日間聯絡電話 Day time contact number : _____
通訊地址 Address : _____

捐款方法 Donation Method

我願意 I would like to make

- 一次性捐款 A one-off donation of HK\$ _____
 每月捐款 Monthly donation of HK\$100 HK\$300 HK\$500 HK\$ _____

現金：直接存入「循道教會助學基金」賬戶

Cash: Direct pay-in to the bank account of the “Methodist Study Trust”

(匯豐銀行賬戶號碼 HSBC Account number : 567-016357-003)

信用卡 Credit Card (每月／一次過捐款 Monthly/One-off Donation) VISA MasterCard

信用卡持有人姓名 Cardholder's name: _____

信用卡號碼 Credit Card Number: _____

信用卡有效日期 Expiry Date : / (月MM/年YY)

信用卡持有人簽署 Signature of credit cardholder : _____

(簽名須與信用卡上的簽名相同 Signature should be identical to the one shown on the credit card)

支票捐款 Cheque donation of HK\$ _____

(支票抬頭：循道教會助學基金 Payee: Methodist Study Trust)

捐款請寄回：九龍窩打老道54號2樓 – 循道教會助學基金

Please send all donations to “Methodist Study Trust” – 2/F, 54 Waterloo Road, Kowloon

查詢電話 For enquiry :

林晴滔先生 Mr Steven Lin 2251 0893

Whatsapp: 5625 9949

傳真號碼 Fax No. : 2770 1417

此捐款表及報名表所提交的個人資料，只供處理捐款及報名等相關事宜。如閣下欲了解更多關於「循道教會助學基金」如何使用閣下之個人資料，請致電2251 0893查詢。

The personal data provided on the donation form and enrollment form are used by MST only for donation and enrollment purposes. If you require more information regarding the use of your personal data by MST, please kindly call 2251 0893 for enquiry.

· 捐款總額不少於港幣一百元可申請免稅

Tax deduction can be applied for aggregate donations not less than HK\$100

· 不可郵寄現金 Do not mail cash